
Verslag vergadering RvB Sportraad Aartselaar op 11/3/2021 

 

Aanwezig: Harry Gijbels, Maria De Ridder, Maria Verbeeck, Gunther Crauwels, Luc De Rechter, Valérie 

Engelbrecht, Anita Braeckmans 

Verontschuldigd:  

Afwezig: Frank Baart 

1 ) Goedkeuring verslag vergadering RvB 25/2/2021 + takenlijst: 

Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één gevechtssportzaal RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

25/2/2021 AV 2021: in juni? RvB  

25/2/2021 AV 2022: do. 13/1/2022 in CC ?  

 

2 )  Ingekomen stukken: 

8/10/2020 (was vergeten): Luc Van Limbergen heeft het college van burgemeester en schepenen op de hoogte 

gebracht om de erkenning van de Aartselaarse (sport)vereniging ‘Wielerorganisatie’ in te trekken. 

 

3 ) Financiën: 

- Overlopen van de rekening 

- Saldo op 11/3/2021 = 1388,84 euro 

- RupelRun: tijdens de vergadering van 12/3/21 zal de kost voor de sportraad Aartselaar bij benadering 

geweten zijn. 

 

4 ) Advies corona ondersteuning voor niet erkende/aangesloten sportverenigingen: 

Het gemeentebestuur heeft verschillende brieven/mails ontvangen van niet erkende sportclubs met de vraag om extra 

coronasteun. Het gaat om o.a. Dansstudio Dans Duplex, Manege Mami, Duivenbond, … 

Pascal en Bart vragen aan de leden van de RVB om hun advies hierover.  

Meningen RvB zijn verdeeld: 

- Hebben deze clubs al op overheids- of andere steun kunnen rekenen? 

- Het kan niet de bedoeling zijn dat professionele bedrijven van verschillende walletjes eten. 

- Anderzijds is het momenteel ook wel een uitzonderlijke situatie. Kunnen zij aantonen dat zij niets aan steun 

hebben ontvangen of kan het gemeentebestuur dit niet ergens controleren? 



- Indien zij uit de boot gevallen zijn, dan moet eventuele ondersteuning mogelijk zijn. Zij ontwikkelen tenslotte 

ook hun werking ten bate van de inwoners van Aartselaar. 

De RvB komt niet tot een unaniem advies. 

 

5 ) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 

Jong en Vrij: momenteel bezig met een beperkte bezetting. Niet boven de 12 jaar. 

SVAV: met de -13-jarigen nog voort kunnen trainen in bubbels. Wel meer plaats en trainers nodig. Nadien mogen 

starten tot 18 jaar. De eerste en reserveploeg hebben enkel een schema meegekregen om de conditie te trainen. Nu 

met 10. Tactische trainingen zijn natuurlijk niet mogelijk. 

Ondanks alles, poging ondernomen om een damesploeg op te starten. Meisjes mogen in lagere reeksen tot hun 15 

jaar deelnemen aan wedstrijden van jongens. Willen ze dan na hun 15 jaar nog voort gaan, dan dienen ze naar een 

andere ploeg (enkel dames) over te stappen. 

Voetbalterrein C zou nu blijkbaar klaar liggen. SVAV hoopt dit voor de jongeren te kunnen gebruiken. 

WTC Ten Dorpe: fietsen met vier was al mogelijk, nu kan het ook met tien. 

 

6 ) Varia: 

 Toelichting bij kleine statistiek filmpjes Sportgala. Tabel toont aan hoe succesrijk de filmpjes zijn geweest. 

Samengevat: 

- We hebben meer dan 30.000 mensen bereikt met het digitale sportgala. 

- De filmpjes werden meer dan 18.000 keer bekeken, over YouTube en Facebook heen. 

- De website kreeg bijna 4.000 bezoeken via link op Facebook. 

 Jong en Vrij: vraagt om lichten in turnzaal te vernieuwen. Mogen we de clubs er nogmaals op wijzen om dit 

soort vragen rechtstreeks aan de Sportdienst te richten en niet via de Sportraad! 

 Sportersbelevenmeer-award Sport Vlaanderen 2020 werd ontvangen. 

 Schepen van mobiliteit: Vanaf 01/01/2022 heeft "De Lijn" een nieuw vervoersplan klaar, voor de 

gemeenten Edegem, Kontich, Rumst, Boom, Niel, Schelle, Aartselaar, Hemiksem. Er start een nieuwe 

"Blauwe lijn" vanuit Duffel, Kontich, Edegem/UZA, naar Aartselaar, Schelle, Niel, Hemiksem, waarbij er in 

Aartselaar een halte voorzien wordt aan het nieuwe Intergemeentelijk Zwembad. 

 Plannen gevaarlijke kruispunten op A12: Iedere inwoner van Aartselaar heeft advies kunnen geven. 

 Indien het toegelaten is volgens de coronaregels, dan is het de bedoeling om onze algemene vergadering 

naar juni  te verschuiven. De locatie CC is uitgesloten wegens belangrijke werken in juni/juli/aug in de grote 

zaal.  Probleem is dus om een geschikte accommodatie te vinden. 

 Vaccinatie-campagne: voorzitter Maria Verbeeck roept de besturen van de verenigingen op om dit bij hun 

leden te promoten. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één gevechtssportzaal RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

25/2/2021 AV 2021: in juni? RvB  



25/2/2021 AV 2022: do. 13/1/2022 in CC ?  

11/3/2021 Kost RupelRun?   

 

Volgende RvB op 20 mei om 20u45 in de Leonaar. 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans 


